

700W

محرك فعال بقوة 700 واط

يضمن المحرك الفعال بقوة 700 واط عملية خلط فعالة لوجبات الطعام اليومية المحضرة في المنزل.

700W Powerful Motor

With strong 700W powerful motor ensure powerful blending for your daily homemade meals

عملية خلط سريعة وفعالة بلمسة زر

يتميز الخلاط المحمول باليد الجديد من مجموعة daily بمحرك قوي وتصميم مريح وفريد، لعملية خلط سريعة وفعالة بلمسة زر، ما يساعدك في تحضير وجبات صحية في المنزل كل يوم وبدون مجهود.

Fast and efficient blending with touch of a button

With powerful motor and unique ergonomic design the new daily hand blender provides fast and efficient blending with the touch of a button, helping you effortlessly prepare healthy homemade meals every day.

700
Watt



حاجب الشفرة مقاوم للطرشرة

تتميز الجهة السفلية من عمود الخلط الخاص بالخلط المحمول باليد بشكل متموج وفريد لمنع الطرشرة والفوضى أثناء الخلط

Anti-Splash blade guard

The special wave shapes in the bottom part of the hand blender blending bar guarantees no splashes or mess while you blend



تصميم مريح

سيستمتع المستهلكون بالراحة وسهولة الاستخدام بفضل التصميم المتين والمريح.

Ergonomic design

The robust and ergonomic design offers convenience and ease of use for consumers.



نظام تحرير بزر واحد

قم بتوصيل الملحقات وفصلها بسهولة للاستخدامات المتعددة بكبسة زر واحدة.

Single button release system

Easily attach and detach accessories for various functions with one press of a button.



مفرمة كبيرة جداً

مفرمة حجم XL لتحضير السلطات والصلصات الشهية وفرم الفاكهة وكميات كبيرة من اللحوم بسهولة تامة.

XL chopper

XL Chopper for easily prepared delicious salsas and salads, chopped fruits and large quantities of meat

Additional Data

- Power = 700W
- Powerful
- Easy to use
- XL chopper
- Speed: 2 (including turbo)
- Beaker 500ml

معلومات إضافية

- الطاقة = 700 واط
- قوي
- سهل الاستخدام
- مفرمة كبيرة جداً
- السرعة : 2 (مع السرعة القصوى)
- دورق بسعة 500مل



تقنية الخلط المتطورة ProMix

تم تطوير ProMix من Philips بالتعاون مع جامعة شتوتغارت العريقة، وهي عبارة عن تقنية فريدة ومتطورة تستخدم شكلاً مثلثاً محدداً لإنشاء تدفق الطعام الأمثل والحصول على أعلى مستوى من الأداء بهدف الخلط بشكل أسرع وأكثر اتساقاً.

ProMix Advanced blending technology

Developed together with the prestigious Stuttgart University, Philips ProMix is a unique, advanced technology that uses a specific triangular shape to create optimal food flow and maximum performance for faster and more consistent blending.



وظيفة السرعة القصوى لطاقة إضافية

بفضل وظيفة السرعة القصوى في الخلاط المحمول باليد من Philips، يمكنك تقطيع حتى أقسى المكونات بكبسة زر واحدة.

Turbo function for extra power

With the Turbo function of the Philips hand blender you can cut even the toughest ingredients with a touch of a button.